
Zápis z porady vedení PřF dne 14. 4. 2009 
 
Přítomní: doc. Novák, doc. Pavlík, dr. Hejnová, dr. Balej, ing. Lauterbach 

1. Děkan informoval z výjezdního zasedání kolegia rektorky dne 7. 4. 2009: 
- rozpočet na rok 2009  - FF nepodpořila současnou verzi rozpočtu  

                                    - snaha o novou metodiku rozdělení FRIMu 
            -     vedení UJEP prezentovalo návrh na zřízení Centra sdílených služeb, vedení PřF              
                  zaujímá k tomuto projektu negativní postoj 
            -     byly představeny projekty ÚMC a VYCERRO, oba byly odhlasovány kolegiem     
                  rektorky, projekty budou předloženy AS UJEP 
            -     prorektorka Vomáčková informovala o studentech přijíždějících na UJEP v rámci   
                  programu Erasmus  
            -    od 1. 4. 2009 vyšla v platnost směrnice kvestora č. 1/2009 pro připojování nových   
                 elektrických spotřebičů s příkonem větším než 3 kW  a příkaz rektorky č. 3/2009 k               
                 centrální evidence smluv a dohod. 

2. Vedení PřF se zabývalo harmonogramem na akademický rok 2009/2010.  
3. Vedení konzultovalo znění adopční smlouvy a smlouvy o spolupráci PřF UJEP s 

ústeckou ZOO. 
4. Proděkanka Hejnová informovala: 

-    termín doktorských promocí byl stanoven na 29. 5. 2009 v 11 hodin na hradě   
     Střekově 
-    proběhla schůzka proděkanů pro studium PřF, PF a FF ohledně rozvrhu na příští       
     akademický rok, rozvrhová komise bude společná pro všechny tři fakulty, tajemník    
     bude řešit pronájem prostor  
-    poslední termín možnosti elektronického předzápisu byl posunut na 7. 9. 2009. 

5. Proděkanka Hejnová informovala z porady u prorektorky Chvátalové: 
-    počet přihlášek ke studiu na PřF ve srovnání s loňským rokem je v tuto dobu o  
     18% vyšší 
-    proděkanka bude dne 20. 4. 2009 s prorektorkou za účasti děkana projednávat   
     zkušební a studijní řád UJEP. 

6. Proděkan Pavlík informoval z porady u prorektora Loučky o diskusi nad návrhem 
změny hodnocení  akademických pracovníků UJEP a o změně směrnice o stimulaci. 

7. Proděkan Balej informoval vedení o semináři k projektu MŠMT na podporu a 
popularizaci vědy. 

8. Proděkan Balej informoval vedení o požadavcích kateder na obsazení míst 
akademických pracovníků. Nový požadavek vznesla katedra informatiky na obsazení 
místa ekonoma. Vedení PřF se dohodlo, že zatím nebude na tuto pozici vypisovat 
výběrové řízení. 

9. Tajemník informoval vedení: 
 -    katedry přehodnotily své požadavky na OON 
 -    proděkanka Hejnová spočítá podíl výuky katedry matematiky pro ostatní katedry 
 -    výroční zpráva o hospodaření PřF za rok 2008 je připravená a bude projednána na               
      kolegiu děkana 21. 4. 2009 
 -    vedení korigovalo předložené požadavky na vybavení kateder 
 -    z důvodu pochodu neonacistů ulicemi Ústí bude v sobotu 18. 4. 2009 uzavřená   
      budova v ulici České mládeže 8. 
   
 

Doc. RNDr. Stanislav Novák, CSc. 
Zapsala: Yvona Jůzová                                                                      děkan PřF UJEP 


